

Neue Vereinbarung mit Open-Access-Verlag Public Library of Science



+++ for the English version, please see below +++

Die Universität Bonn hat eine neue Vereinbarung mit dem Verlag [PLOS](#) (Public Library of Science) geschlossen. Autor*innen der Universität Bonn haben die Möglichkeit, ihre Artikel im Open Access ohne eigene Kosten in allen 12 Zeitschriften des Verlags zu publizieren.



Über den Verlag

PLOS ist ein gemeinnütziger Open-Access-Verlag, der neben fachspezifischen Journals in den Natur- und Lebenswissenschaften auch das multidisziplinäre Journal [PLOS ONE](#) herausgibt.

PLOS JOURNALS

PLOS Biology	PLOS Digital Health	PLOS Medicine	PLOS Pathogens
PLOS Climate	PLOS Genetics	PLOS Neglected Tropical Diseases	PLOS Sustainability and Transformation
PLOS Computational Biology	PLOS Global Public Health	PLOS One	PLOS Water



Was bringt mir das?

Sie als Autor*in können Ihre Publikation offen und ohne eigene Kosten bei PLOS veröffentlichen. Die Kosten werden für Sie zentral übernommen. Sie unterstützen zudem die Idee von Open Access.



Wie nutze ich das?

Ganz einfach: Sie melden sich im Autor*innenportal von PLOS an, reichen Ihre Publikation ein und wählen die Universität Bonn als Ihre Einrichtung aus.

Hier finden Sie eine [Schritt-für-Schritt-Anleitung](#).

Weitere Vereinbarungen finden Sie auf unserer [Website](#)!

Noch Fragen?

Schreiben Sie uns an openaccess@ulb.uni-bonn.de

New agreement with open access publisher Public Library of Science



The University of Bonn has signed a new agreement with the publisher [PLOS](#) (Public Library of Science). Authors of the University of Bonn can publish their articles in open access without any costs in all 12 journals of the publisher.



About the publisher

PLOS is a nonprofit open access publisher that publishes subject-specific journals in the natural and life sciences, as well as the multidisciplinary journal [PLOS ONE](#).

PLOS JOURNALS

PLOS Biology	PLOS Digital Health	PLOS Medicine	PLOS Pathogens
PLOS Climate	PLOS Genetics	PLOS Neglected Tropical Diseases	PLOS Sustainability and Transformation
PLOS Computational Biology	PLOS Global Public Health	PLOS One	PLOS Water



What's in it for me?

As an author, you can publish your publication openly and with no costs of your own at PLOS. The costs are covered centrally for you. You also support the idea of Open Access.



How do I use this?

It's easy: You log in to the PLOS author portal, submit your publication and select the University of Bonn as your institution. Here you will find a [step-by-step instruction](#).

You can find more agreements on our [website](#)!

Any questions?

Contact us at openaccess@ulb.uni-bonn.de